
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 595
Er ministeren enig i Kommissionens betragtninger om, at forlystelsesparker
har et erhvervsmæssigt energiforbrug og ikke et husholdningslignende for-
brug, jf. Kommissionens godkendelse af godtgørelserne af el- og CO2-afgif-
terne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Bar-
foed (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Barfoed@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2012-13
SAU Alm.del  Spørgsmål 595
Offentligt


